
Entrevista amb...
ANTONI LINARES LEAL

A gent comercial, de 33 anys i President del C .B .S .F. Porta 24 anys lligat al basket i pertany a la 
Junta des del 1982. Ex-jugador de l'A .D .E .P .A .F . de Figueres, ST. JOSEP de Girona i C .B.S.F.

•  La pregunta ós obligada: Com  està el basket avui dia a Sant Feliu 7

Actua lm ent en el C .B .S .F. hi han 9 equips federats, 5 de masculins i quatre femenins. És a dir, més
0 menys uns 96 jugadors inscrits a la Federació Gironina de Basket.

• Pel que fa  a les perspectives cara al fu tu r 7

Bé, aquestes es basen en la intenció d'engrescar a les escoles i tirar endavant l'escola de Basket. Es 

treballaria amb nanos de 7 a 10 anys, això en principi, i no amb la idea de basket com petició, sinó que seria 

una form ació a nivell personal humana i jugan t a la vegada.

• Encara que sem li sarcàstic a Sant Feliu hi han tres pistes de basket...

Home, sarcàstic; nosaltres ho vam rum iar m olt, a nivell de club vàrem decidir deixar de jugar a la 

pista del passeig tan estimada per to thom  i pujar a jugar al Poliesportiu M unicipal.

• A m b  a ixò, la gen t acudeix igua lm ent a veure partits?

Sí, hi ha els seus més i menys, però cal dir que com a imatge de Club s'ha de tenir en compte que la

que estàvem donant era m olt tercerm undista: en els bastidors no s'hi cabia, no hi havia aigua, e tc., ara és

to t el revés.

• U n tem a  im po rtan t com  ós el de les subvencions no s'ha de passar per a lt, n 'hi ha en el C.B .S.F.?

Això  és un capítol apart. Tenim una subvenció de la Federació segons el número de fitxes inscrites
1 la posició en què quedem. Hi ha un barem ja m arcat i per exemple l'any passat ens pertocaven unes 30.000 

pessetes que encara no hem vist.

La Generalitat o torga 50.000 pessetes, però que s'han de justificar en material. Si hi ha material de 

sobres, aleshores aquestes pessetes, que es podrien aprofitar per un altre any on apareixessin més despeses 

del com pte, no es poden fer servir per la senzilla raó que no es poden guardar.

La tercera fo n t d 'ingrés és la quota que paguen els socis, són 1.500 pessetes anyals. En un poble 
con Sant Feliu hi han 20 ó 21 socis, està m olt bé, no^ ... j j

• Els pares dels nanos hi co l·laboren ?

Bé, els pares que col·laboren són tres o potser qua tre ...

• El "x iring u ito " ajudava a cobrir despeses?

Les despeses són m oltes, àrbits, (12.000 o 13.000 pessetes els caps de setmana que es jugava a 

casa), material, i les fitxes, les sèniors costen 1.800 c /u ., etc. Aleshores, el "x ir in g u ito "  ajudava m olt a 

salvar la temporada. En quant a la "com pe tènc ia ", benvinguda sigui, mentre sigui amateur, amb això no vull 
criticar a ningú. I ja que estem encara amb subvencions i despeses, qui es vulgui apuntar a fer una 
col·laboració ja ho sap.

• La tem porada 88 89, en un pavelló?

Sí m 'ho crec, bé, si jo  com a president no m 'ho cregués... Tots els pobles del voltant i fins i tot, 

pobles petits de l'Empordà tenen el seu pavelló i Sant Feliu no el té, encara, suposo que amb el temps 
anirem m illorant.

• F inalm ent, quins són els objectius del C .B .S .F .?

L'ob jectiu  seria poder arribar a la Tercera Nacional, categoria on hi ha el Blanes o l'A .D .E .P .A .F ., 

això culm inaria els nostres esforços. L 'any que ve es jugarà a Preferent, enguany l'equip senior de 15 partits 
jugats, n'ha perdut un i era fora de casa. Esperem que aquest ascens de categoria obri més portes.
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